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Abstract (en)
[origin: US4380747A] The invention relates to ultra-high frequency filters with variable capacitance tuning devices tunable in a wide frequency
range. Each tuning device comprises two coaxial fingers, namely a fixed finger and a finger movable in the filter body. One of these fingers is
hollow and the other has a tuning plunger, whose end is cylindrical and which is displaceable, e.g. by screwing in the body of the finger. The
minimum capacitance obtained with a minimum penetration of the plunger, its end being level in the vicinity of the end of the corresponding finger,
is adjustable by displacing the movable finger relative to the fixed finger. The supplementary variable capacitance is obtained by plunging the tuning
plunger into the hollow finger.

Abstract (fr)
Le dispositif d'accord comporte deux doigts coaxiaux, un doigt (10) fixe et un doigt (20) mobile dans le corps du filtre. L'un de ces doigts (10) est
creux et l'autre (20) comporte un plongeur d'accord (23) dont l'extrémité est cylindrique et qui est déplaçable par exemple par vissage dans le corps
du doigt (20). La capacité minimale, obtenue lorsque l'enfoncement du plongeur est minimum, son extrémité affleurant au voisinage de l'extrémité
du doigt (20) correspondant, est ajustable par déplacement du doigt mobile par rapport au doigt fixe. La capacité variable supplémentaire est
obtenue par enfoncement du plongeur d'accord (23) dans le doigt creux (10). Application, notamment, aux filtres en mode évanescent accordables
dans une grande gamme de fréquences.
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